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Biorąc pod uwagę klasę przeciwnika oraz fakt gry na trudnym terenie,

Giallorossi rozegrali wczoraj prawdopodobnie najlepszy mecz w tym

sezonie. Zadowolenia nie krył Luciano Spalletti, który udzielił wywiadu

m.in. dla SportMediaset. 

Jaką dasz ocenę?

- Jesteście lepsi w dawaniu ocen, rozegraliśmy dobre spotkanie i zaliczyliśmy dobre

zwycięstwo, ale musimy wszystko przeanalizować. To jasne, że trzeba złożyć

gratulacje, były piękne i ważne gole przeciwko wielkiej drużynie, to mówi już o

tytule i ocenie.

Trójka w obronie? Wielka odwaga w zaproponowaniu takiej gry...

- Przykro mi, ale trochę ci zaprzeczę, graliśmy czwórką w defensywie,

rozgrywaliśmy piłkę trójką. Zawsze broniliśmy we czterech, z Perottim przy ich

bocznym obrońcy i Juanem Jesusem, który pełnił rolę lewego obrońcy. Chłopcy byli

perfekcyjni w ustawieniu taktycznym, muszę im podziękować.

Mocne przesłanie dla ligi, Roma jest...

- To wy macie zawsze wątpliwości. My cały czas pracujemy, trzeba to robić lepiej niż

teraz. Była szansa utrzymać piłkę wyżej, tak jak w pierwszej połowie. W niektórych

momentach rozgrywaliśmy piłkę zbyt nisko. Na trzech czwartych boiska był zawsze

wolny gracz. 

Mecz o dwóch obliczach w pierwszej i drugiej połowie. Twoi gracze byli

bardzo pokorni, będą w stanie grać tak zawsze?

- Nie wpuścimy nikogo do Trigorii [śmiech - dod.red.]. To prawda, co mówisz.

Mieliśmy kłopoty w drugiej połowie, wielu miało problemy ze zmęczeniem i

skurczami, również w Napoli. Było ciepło i wilgotno, nie było czym oddychać. W

pierwszej połowie byliśmy bardziej świeży, w drugiej oddaliśmy im piłkę i się

cofnęliśmy. Jeśli wybierasz półśrodki, dzieje się gorzej, cały czas znajdowali piłką

Insigne i Merensa, są świetni w przytrzymaniu piłki, grają więcej z pierwszej piłki,

mają największe posiadanie piłki w całej Europie.

Dzeko w ustawieniu 4-2-3-1 to idealne rozwiązanie? 

- Prawie cały czas gramy tak w tym sezonie. Edin jest graczem do takiego

ustawienia, zdobył dwa gole. Musi spisać się lepiej pod względem sportowej złości,

musi być bardziej kąśliwy. W pierwszej połowie miał 4-5 okazji, gdzie mógł sprawić

problem rywalowi. Jakości fizycznej, techniki, szybkości, którymi został obdarowany,

nie wykorzystał całkowicie. Zawsze dziękuje się za dwa zdobyte gole. To nie moja

zasługa. Gra jest pełna różnych rzeczy, wy lubicie tych, którzy strzelają gole. Kto ich

ustawia przed bramką? Pozostali, którzy pracują przez 92 minuty? Kto wygrywa

starcia, wraca się, wygrywa główki? Brakuje liczby. Ten, kto strzela gole, otrzymuje
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10, reszta to osły. 

Decydujący gracze...

- Mamy silne indywidualności, Salah zagrał piłkę przed bramkę do Dzeko. Pod

względem gry w fazie defensywnej możemy zrobić coś lepiej. Fazio jest świetnym

graczem, Manolas spisał się dobrze, również Juan Jesus zagrał dobrze, mimo

dyskomfortu.
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